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Protokoll Årsmöte Floda BoIF 
 

Flodala och Microsoft Teams lördag 2022-01-15 kl. 12:00-13:00 

Närvarande Flodala: Thomas Holgersson, Fredrik Fällman, Erik Hjortsberg, Ulrika Lundh Eriksson, Lena 

Jerkhage, Claes Filipsson, Fredrik Danielsson, Robert Carlmark, Magnus Jerkhage, Peter Glader, Bodil 

Sjöstrand, Klas Abrahamsson 

Närvarande Microsoft Teams: Henrik Bäckström, Emma Cajbrandt, Daniel Dåverhög, Daniel 

Gustafsson, Viktor Hjelm, Jon Holgersson, Robert Jansson, Rikard Larking, Kim Lundahl, David Lycke, 

Veronica Lycke, Stephan Marchetti, Elin Mattson, Lisa Nadén, Tobias Odsvik, Elin Odsvik, Tobias Olsen, 

Kristina Wennerstrand 

1. Årsmötets öppnande 

Thomas Holgersson hälsade alla välkomna och öppnade årsmötet. 

Ordningsregler med handuppräckning live eller på Teams används till att markera att man vill 

kommentera. 

Godkändes. 

2. Upprop och fastställande av röstlängd för årsmötet 

Fredrik Fällman gick igenom deltagare på plats på Flodala och via Microsoft Teams. 

Godkändes. 

3. Fråga om mötet utlyst på rätt sätt 

Information har delgetts på hemsida på LAGET.SE 26/11. 

Godkändes. 

4. Fastställande av dagordning för mötet 

Thomas Holgersson presenterade dagordningen och gick igenom alla punkter. 

Godkändes. 

5. Val av ordförande för mötet 

Förslag att utse Peter Glader som Ordförande för mötet. 

Godkändes. 

6. Val av sekreterare för mötet 

Förslag att utse Erik Hjortsberg som Sekreterare för mötet. 

Godkändes. 

7. Val av justerare, tillika rösträknare, som jämte mötesordförande skall justera protokollet 

Förslag att utse Fredrik Danielsson och Ulrika Lundh Eriksson som justerare, tillika rösträknare. 

Godkändes. 
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8. Föregående årsmötesprotokoll 

Har funnits uppsatta på infotavlan i klubbhuset och på hemsida LAGET.SE. 

Godkändes. 

9. Huvudstyrelsen och sektionsstyrelserna verksamhetsberättelse 

Huvudstyrelsens, sektionernas samt lagens verksamhetsberättelser har sammanställts i ett 

komplett dokument. Ordförande läste upp innehållet och dokumentet kommer att finnas 

tillgängligt för alla på LAGET.SE under Dokument. 

Godkändes. 

10. Resultat och balansräkning för det senaste verksamhetsåret 
Ulrika Lundh Eriksson presenterade balans och resultat för 2021. 
Trots pandemin har vi kunnat bedriva verksamheten framgångsrikt och går ur året med ett positivt 
resultat på ca 200 000kr. Detta kommer att vara välbehövligt för framtida konstgränsanläggning. 
Inkomster från kiosk och cupverksamhet har av naturliga skäl blivit reducerade på restriktioner från 
pandemin. Nya sponsoravtal har tecknats och några har förlängts. Vi har fått viss sponsring av 
matchkläder. Ekonomisk verksamhetsberättelse inkluderas i sammanställningen från alla sektioner 
och lag. Ulrika redovisade snabbt balans på kontot vilket har varit stabil under året och med 
positivt resultat. 
Godkändes.   
 

11. Revisorernas berättelse över huvudstyrelsen och sektionsstyrelsernas förvaltning under det 
senaste räkenskapsåret 
Ola Olsson presenterade revisionsberättelsen. Goda intäkter och stabil ekonomi trots pandemin. 
Påtalades att det är viktigt att kostnader för nya sektioner tas upp i god tid för kommande 
verksamhetsår. Förra året startades Damsektion vilket kan medföra lite initiala problem att få med 
alla kostnader. 
Godkändes. 

 
12. Ansvarsfrihet för huvudstyrelsen för den tid som revisionen avser 

Förlag att ge huvudstyrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen avser. 
Godkändes. 

 
13. Styrelsens förslag till budget 2022 

Budgetförslaget presenterades och budgeten kommer att finnas tillgänglig på Flodala. 
Försäljning av sportlott tillkommer som huvudsyfte för tillkommande konstgräs på grusplan. 
Vi räknar med ökad kioskförsäljning och något ökade löner. 
Godkändes. 
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14. Fastställande av medlemsavgifter för 2022 

Styrelsen förslår att bibehålla medlemsavgift på 100 kr. 

Godkändes. 

15. Val av 

a. Föreningens ordförande, tillika styrelsens ordförande för en tid av ett år 
Förslag att utse Thomas Holgersson. 
Godkändes. 

b. Halva antalet ledamöter för en tid av två år 
Förlag att utse Magnus Jerkhage och Robert Jansson. 
Godkändes. 

c. Två suppleanter i styrelsen med för dem en fastställd turordning, för en tid av ett år 
Förslag att utse Claes Filipsson och Fredrik Danielsson. 
Godkändes. 

d. Ordförande och övriga ledamöter till herrsektionen 
Förslag att utse Thomas Holgersson, Erik Hjortsberg, David Lycke, Peter Nellis, Patrik Lindblad. 
Godkändes. 

e. Ordförande och övriga ledamöter till damsektionen 
Förslag att utse Robert Jansson, Fredrik Fällman, Daniel Persson, Niclas Snäll, Ulrika Lundh 
Eriksson, Veronika Lycke. 
Godkändes. 

f. Ordförande och övriga ledamöter till ungdomssektionen 
Förslag att utse Elin Mattson, Rikard Larking, Viktor Hjelm, Anders Danielsson, Jon Holgersson 
Godkändes. 

g. Två revisorer för en tid av ett år 
Förslag att utse Ola Olsson och Daniel Dåverhög. 
Godkändes. 

h. Två revisorssuppleanter för en tid av ett år 
Förslag att utse Veronika Lycke och Rikard Larking. 
Godkändes. 

i. Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, vilka en skall vara sammankallande 
Förslag att utse Viktor Hjelm, Tobias Odsvik, Lena Jerkhage. 
Godkändes. 
 

16. Behandling av förslag/motioner, som väckts av huvudstyrelsen eller inlämnats till huvudstyrelsen 
av röstberättigad medlem minst 14 dagar före mötet 
Styrelsen har ett förslag på justering av stadgarna vilket är en följdjustering av en ändring 
föregående årsmöte. Val av Damsektion flyttades in i paragraf 11.e och då kan paragraf 12 utgå.  
Godkändes 

 
17. Övriga frågor 

Förslag på friköp av försäljning. Styrelsen kommer att se över möjlighet att kunna friköpa sig från 
försäljning. Kommer att tas upp på frukostmöten med ledare. 
Frågeställning om hur motioner förankras inför årsmöten. Styrelsen kommer förtydliga hur detta 
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skall hanteras. 
Godkändes. 

 
18. Plats där årsmötesprotokollet och tillhöriga handlingar finns 

Kommer att finnas tillgängligt på anslagstavlan senast 2 veckor efter årsmötet samt på hemsida 
LAGET.SE 
Godkändes. 

 
19. Årsmötets avslutande 

Thomas Holgersson avslutade med att tacka för fortsatt förtroende som ordförande. 
Thomas tackade av Ulrika Lundh Eriksson och Lena Jerkhage för deras styrelseuppdrag. 
Thomas tackade Peter Glader för uppdraget som mötesordförande. 
Godkändes. 
 

 

 

Mötessekreterare: Erik Hjortsberg _________________________________ 

 

Mötesordförande: Peter Glader  _________________________________ 

 

Justerare:  Fredrik Danielsson _________________________________ 

 

Justerare:  Ulrika Lundh Eriksson _________________________________ 

 


